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To: @minvws.nl]
From:

Sent: Wed 9/2/2020 7:32:29 AM

Subject: RE: Oplegnota 2020-07-27 8_51_28

Received: Wed 9/2/2020 7:32:30 AM

COVID en Q-koorts onderzoeksvoorstel 17082020.docx

Aanvraag offerte RIVM onderzoek Q-koorts COVID-19 20200824.docx

Hoi ERE bedankt voor het doorzetten

Prima hier, had jij een fijne vakantie?

Meteen weer erg druk! Ik was gisteren op kantoor maar heb je niet gezien.

- Mbt onderwerp Covid, luchtkwaliteit, veehouderij zijn behalve deze vragen ook nog de vragen van het eerdere SO (VGO-
onderzoek rond geitenhouderijen) onderweg naar de Kamer (via LNV).

- Voor het overleg met LNV en IenW is een datum geprikt voor een GOTO meetin. as over 3 weken op woensdag 23 sept
10.11 ESE ik zijn nu uitgenodigd, met LNVFo ae]en IenWBEER en

RIVMEEEEC

Wil jij bij dat overleg aansluiten of zullen we het met je voorbespreken?

- Voor onderzoek Q-koorts en Covid gaat het een stuk sneller: daar heeft RIVM een voorstel gemaakt, offerte is opgesteld,
en kan vanuit het calamiteitenfonds betaald worden (geconfirmeerd via doar ;

- BEA heeft groen licht gegeven, met de verwachting dat de opdrachtbrief nog langs jou en zou komen. Omdat het

uit het calamiteitenfonds komt hoeft dat nu dus niet.
- IEE -- ik waren enthousiast over het voorstel (zie attached), het ziet er goed uit, ze kunnen dit jaar nog resultaten

leveren en de kosten zijn beperktEEE- EEEzou checken met de financiele contactpersoon van het CIB of het zo goed geregeld is.

= Wil jij nog naar het voorstel COVID/Q-koorts kijken of kan het zo doorgaan? Hoe eerder groen licht, hoe

beter, ze willen begin sept (dus nu!) starten).

Laat maar weten wanneer je tijd hebt om hier even over bij te praten.

Ik plan ook graag een afspraak om mijn contract te regelen, misschien volgende week dinsdag als ik op kantoor ben?

Groeten

van: INEECETN)EXER@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 22:39

Aan: IEEETINNEED)<BCSETI© minvws.ni>
Onderwerp: Oplegnota 2020-07-27 8_5128

Hoi ERIE.
Alles goed?
Zie paar kleine dingen in de nota over de luchtkwaliteitvragen (dubbeling eruit).
In kamervragen geen aanpassingen gedaan, zag de afstemmingsmails. Ziet er goed uit!

Heb hem naa doorgezet.
Van de week maar even bijpraten richting overleg met Inv en ienw naar ik begrijp vig week?

Tot snel!


